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	ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Hende Csaba honvédelmi miniszterhez

„Milyen nehézségekbe ütközött a helikopterflotta fenntartása céljából megkötött szerz ődés
végrehajtása? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2014. április 3-án a Magyar Nemzet online kiadása „Áthidaló helikoptermegoldás” című
cikkében számolt be arról, hogy a Honvédelmi Minisztérium három oroszországi
nagyjavításon frissen átesett Mi-8T helikoptert szerzett be . A cikk emlékeztet rá, hogy az új
helikopterek beszerzését célzó közbeszerzés kiírásának elmaradása miatt kellett a Honvédelmi
Minisztériumnak áthidaló megoldás után néznie . A napilap arról is beszámolt, hogy eredetileg
„ ezt a célt – a jelenlegi helikopterflotta 2015 végéig történőfenntartását – szolgálta volna az
orosz Oboronprom céggel ősszel kötött szerződés, ám ennek végrehajtása nehézségekbe
ütközött” .

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, milyen „nehézségekbe ütközött” a helikopterflotta
fenntartása érdekében az Oboronprom céggel megkötött szerz ődés végrehajtása?

Budapest, 2014. június 27 .

Demeter Márta

országgyűlési képviselő
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